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El Dr. Fontbona saluda ais reunits i fa remar
car que és la primera vegada que és recorre al 
Conseil de la Junta Consultiva i espera que l’alta 
orientació d’aquest honorable Conseil consultiu 
servirà eficaçment pels fins que espera el Prési
dent efectiu, Dr. Moli, de recollir la seva valuo- 
sa opinió per tal de poder després resoldre el 
Conseil amb les majors garanties d’encert pel 
Sindicat.

A  continuado la Presidència cedeix la parau- 
la al Dr. Mas i Oliver, Secretari del Sindicat, el 
quai, després de fer constar la seva mes comple
ta adhesió personal a la proposició del Dr. Moli, 
per iHustració de la Junta Consultiva, explica la 
forma d’actuació actual de l’Oficina Administra
tiva.

Relata els darrers esdeveniments que inclina
ren al Conseil a nomenar una ponència per estu
diar aquesta qüestió, l’estudi de la qual va donar 
com a résultat que s’acordés la celebrado d’un 
piebiscit per a recollir l’opinió dels metges de 
Barcelona sobre l’obligatorietat de la quota de re- 
sidéncia que és discutida per alguns i defensada 
pels altres.

Fa esment dels articles pel B u t l l e t ì  que s’han 
présentât i que demostren que la campanya a Ten
toni d’aquesta qüestió s’ha apassionat de tal ma
nera que degeneraría a lluites personáis que el 
Sindicat ha d’evitar sempre, en mires al suprem 
ideal de companyonia que ha d’inspirar tota l’ac- 
tuació sindical.

A  continuado la Presidència ordena la lectu
ra del projecte de circular pel piebiscit i de la fu- 
lleta de votadó.

Després de llegir aquests documents, la Presi
dència ordena, igualment, la lectura dels articles 
aüudits que signen els Drs. Bonifaci i Rosell- 
Jané.

Finida aquesta lectura, cedeix la paraula al 
doctor Bonifaci perqué el seu carácter de Dele- 
gat en Cap del Comité de Barcelona i com a sig
nant d’un dels articles llegits pugui donar la seva 
opinió i illustrar a la Junta Consultiva.

El Dr. Bonifaci comença dient que amb e! seu 
article no ha prêtés mai molestar ningù sino de 
defensar a l’Oficina Administrativa posant en 
evidència els niòbils d’aquells qui la combaten.

Es manifesta contrari al piebiscit, que eli, com 
individu de la Ponència aUudida pel Dr. Mas i 
Oliver acceptà com a mal menor ,perqué entén

que no podrá preparar-se convenientment a l’o- 
pinió i, per altra part, perqué creu que com que 
l’Assemblea és qui ha de resoldre en definitiva, 
l’opinió dels metges de Barcelona ja es podrá 
compulsar en la junta prèvia preparatòria que és 
celebra a cada partit.

La presidència creu que amb els documents lle
gits i amb les manifestacions fetes pels Drs. Mas 
i Oliver i Bonifaci els Companys de la Junta Con
sultiva tindran suficients elements de judici per 
emetre la seva opinió, que el Conseil recollirà 
amb molt d’interès com una orientació valuosis- 
sima per les deliberacions i acords posteriors.

Després d’una deliberado motivada per una 
intervenció del Dr. Celis sobre la conveniència 
de limitar-se a cada un dels extrems de la propo
sició del Dr. Moli o sobre la totalitat involucrant 
l’aspecte general de la qüestió i vist que els Com
panys que intervenen en aquesta mateixa delibe
rado ja no poden sostreure’s d’emetre opinions 
sobre tots els caires de l’assumpte a l’entorn del 
quai s’ha produit la proposició del Dr. Moll; la 
Presidència estima procèdent que tots els Com
panys reunits es manifestin sobre l’assumpte en 
general origen de la consulta.

A  una pregunta del Dr. Puig i Sais sobre si 
l’opinió que la Junta Consultiva ha de donar al 
Conseil ha d’ésser el résultat d’una deliberació i 
acord prévis dels components de la Junta o si 
han d’informar directament i en particular cada 
un d’ells, és contestât per diversos assistents que 
l’informe ha d’ésser directe i la Presidència acla- 
reix, interprétant l’esperit i la lletra de l’acord de 
l’Assemblea al crear la Junta Consultiva, que no 
es tracta d’una Ponència i, per tant, que les opi
nions s’han d’emetre individualment per assesso- 
rar al Conseil que després es qui ha de resoldre 
en definitiva.

Fetes aqüestes manifestacions, la Presidència 
prega a tots els reunits de manifestar llurs opi
nions, les quais, concretades de l’extensa delibe
ració sostinguda son les següents:

A  continuado tots els Companys que formen la 
Junta Consultiva manifesten la seva opinió fent 
diverses consideracions sobre tots els aspectes de 
la qüestió i coincidint en principi en qué el Con
seil ha de fer les modificacions necessàries per tal 
d’organitzar l’Oficina Administrativa de manera 
que s’adapti exactament a les disposicions estatu- 
tàries, per la qual cosa està plenament autoritzat.


